

目次

國家圖書館館刊 一〇八年第二期 民國一〇八年十二月出版

- 1 公共圖書館做為知識傳播的媒介：以讀者為中心的閱讀推手——以高雄市立圖書館為例
潘政儀
- 15 佛光山「雲水書坊——行動圖書館」偏鄉教育成長的推手
如常法師
- 23 數位科技運用於古籍活化與傳布——以國立臺灣圖書館為例
鄭來長
- 35 融攝古法·創新思維——國家圖書館敦煌文獻修復紀實
莊惠茹、徐健國
- 51 劉向春秋學釐探
吳智雄
- 83 籍無今古——後現代之後的書籍
林明昌

本刊徵稿簡則

- 1 Public Library as a Medium for Knowledge Dissemination: A User-centered Reading Promoter – the Case of Kaohsiung Public Library
Cheng-yi Pan
- 15 Fo Guang Shan “Water and Cloud Mobile Library” — the Promoter of Improving the Remote Areas’ Education
Venerable Shih Ru Chan
- 23 Older Books are Taken Advantage of Digital Technology to Activate and Transfer - A Case of the National Taiwan Library
Lai-Chang Cheng
- 35 Adopt Assimilation and More Innovative techniques — The Record of Conserving and Restoring the Dunhuang Relics by the National Central Library
Hui-Zhu Chuang, Jiann-Gwo Shyu
- 51 A Study of Liu Xiang’s Interpretation on The Spring and Autumn Annals
Chih-hsiung Wu
- 83 Books After the Postmodern Era
Ming-chang Lin

Bulletin of the National Central Library Submission Guideline